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Petr Pokorný

Vážený pane Hasenkopfe (býv. právník prezidenta
Klause), kandidát Bašta není pro nás hvězda zářná,
ale...

skrytapravda.cz/z-domova/1016-vazeny-pane-heazenkopfe-pravnik-prezidenta-klause-kandidat-basta-neni-pro-
nas-hvezda-zarna-ale

Dovolte mi rovnou oponovat autentickou hádkou: jak jim ten

dezolátní odpad (Jana Zwyrtek Hamplová) mohl proklouznout do

senátu, protože to špatná dohoda BRUSELSKÝCH  VYJEDNAVAČŮ

umožnila? Takže nikoliv zásluhou voličů je paní senátorkou, ale

dezolát klidně nasbíral hlasy, protože se Pětikoalice nedohodla!

ZRUŠTE ŠARÁDU, U NÁS NAZÝVANOU VOLBY!

Lidé poctivě vybírali kandidáty, tak jak to u voleb, údajně svátku

demokracie, má být, a v pozadí se dějí prasárny, že hrůzou vstávají

vlasy na hlavách. Dejme slovo Machopulosovi, který to řekl

otevřeně na plnou hubu:

„Paní Hamplová je v první řadě faktickou senátorkou hnutí STAN.

V situaci, kdy se všechny strany koalice SPOLU, a dokonce i Piráti,

dohodnou na tom, že nebudou proti místopředsedkyni senátu za

https://skrytapravda.cz/z-domova/1016-vazeny-pane-heazenkopfe-pravnik-prezidenta-klause-kandidat-basta-neni-pro-nas-hvezda-zarna-ale


2/6

KDU-ČSL stavět kandidáty. V takovéto situaci prokázalo v nominační

politice naprostý amatérismus,“ vysvětluje Mochopulos.

Ještě věříte, že volby od USA, přes Slovensko, Španělsko, Brazílii až

do České republiky jsou křišťálově čisté? Mimochodem, když volby

nezvolily probruselského Fialu, Rychetský změnil za pochodu

kvorum a dosadil Fialu s Pekarovou do čela. Že se mění způsob až na

další volby, aby se voliči mohli připravit? Ale kdeže, zde vládne zákon

západní a český volič si může políbit zadek. Pouze nedohoda vůdců

dosazených Bruselem může udělat komplikaci. Za bolševika to

bylo stejné, ale bolševik se s tím ani netajil.

Ještě je čas zastavit zmanipulované volby do očí bijící

Už před rokem nám byli vybráni tři kandidáti, kteří musí být ve

finále. Agentury nesmíme kontrolovat, takže ty zahájí kampaň, a určí

reklamou vítěze. Pak si totéž objednají masmédia a záhadně se tam

titíž dostanou. Rok slyšíme, kdo bude vítězem, ač někteří přihlášku

dali až na závěr, a o těch ostatních se mlčí.

Jasně, že Bašta není ideál, že s Jugoslávií a kufříkem to bylo tak

nějak, ale na druhou stranu se mlčí, v jaké atmosféře to bylo. (Na

závěr část)

Pavel Hasenkopf
Už mám lakování Bašty na růžovo plné zuby. Takže:
- jako ministr pro tajné služby pomohl premiérovi Zemanovi přesvědčit Dostála a,spol.,
aby nechtěli ve vládě hlasování o bombardování Jugoslávie NATO (které by
Zemanovou vládou tehdy neprošlo a v důsledku toho by vůbec nebylo, proto to muselo
projít stylem - pokud,se ČR do hodiny neozve, souhlasí, viz heslo tichá procedura),

Ale!!!

https://www.facebook.com/pavel.hasenkopf.5?__cft__[0]=AZVSiZHMp3FwX6cMwzzEe3EOkvpt0AKWILFkYUil-o9qbQSApr0PT5AFcr4XCQitKEni_38rKMiJeyqDf53qM1IMrGZU_YjLDm6MzsQc6LzdPXM4jyUO6TOPjJmQ-37cupBjBWfHFQX_8dLSkczmpQBv&__tn__=-UC%2CP-R
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Zvolíme Babiše, posílíme Jourovou, oslabíme ANO a posílíme Pětikoalici.

Zvolíme Baštu, zapomeneme tím na jeho nepodařenou minulost a posílíme tlak
na zastavení zločinů Rychetským dosazené bruselské Pětikoalice.

A u Nerudové bude spíše prezidentem její svítící kůň, než tato ubožačka a
bolševik křivá páteř soudruh generál snad nestojí ani za zmínku.

Tak co si vybrat?

To, proč jsem nejen já zmaten, není z lakování Bašty na růžovo.

Vraťte se prosím k výroku Mochopulose. Co když je to jinak:  Co když

je vše jenom naoko a partička Jourová, Babiš, Fiala a Rakušan jsou

dávno dohodnutí a my jsme opět jenom stafáž na legitimizaci,

protože to neprokoukneme? A pak bude cesta k totalitě naprosto

otevřená.

A najednou může být všechno naprosto opačně a my

zjistíme, že lavírování nám naopak uškodilo.

Přitom je do očí bijící, že volba prezidenta není volbou, ale

legimitizací. Že ve finále bude v masmédiích dva dny trojice

dosazená Bruselem. Že Babiš jede za Macronem, takže asi není

sabotován, Fiala se podepisuje na tanky a Nerudová dává

vyznamenání těm, co prosazují LGBT a stejnopohlavní páry před

normálním manželstvím a turbotituly, nezvládla ani agentury, která

berou 4/5 výpalného, navíc bolševická reforma, že všichni máme

stejné žaludky je také od ní. Je mladá a krásná. Prý pro

důchodce. Mladí se mlátí smíchy.

A česká televize dokonce dala důvěru podřadným

kandidátům, že mohou třem vyvoleným položit otázku jako

žáčkové. A lidé mlčí nad tou ubohostí? A to ani nemluvě,

jak byl podvodně vyřazen Janeček.

A nyní po této úvaze si dovolím položit otázku: neměli bychom

vytvořit precedent, jak zrušit tyto podvodné volby a vytvořit

podmínky pro skutečné - demokratické? V Praze také vládne
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Pirát Hřib a masmédia už tato fraška ani nezajímá. Vždyť je

to jedno. Všichni jsou Evropská unie...

A pokud se zeptáte, zda tedy je Bašta ten pravý, nebo Babiš, nelze

odpovědět jinak, že nelze zjistit. Volby jsou zfalšované jak vidíte

sami, že masmédia vytipovala svatou trojici, sami vidíte doporučení z

EU a USA, a výše je další pohled, který pan Hasenkopf nenapsal, ale

je také možný a tudíž řešíme, co je méně špatné a nikoliv co je dobré.

Doporučení by mělo znít: zastavte volby a opakujte je, tato

manipulace není svátek demokracie.

A na závěr: všimli jste si, že ať v USA, ať v Brazílii, na Slovensku, ale i

dalších státech neprotestují lidé proti volbám, ale proti

NEPŘEKOTROLOVATELNÉMU ELEKTRONICKÉMU

HLASOVÁNÍ, kdy v noci mohou měnit parametry, či dokonce

mazat a přidávat zmáčknutím knoflíku a nikdo to nesmí ověřit? U

nás je viditelná identita (skvělé) a my to mámě změnit také!

A tak se zatím falšuje přes Rychetského či masmédia, než

budou elektronické. 

 

  Bombardování Jugoslávie
 Dne 24. března 1999, kdy kolem 20 hodin udeřila bombardovací letadla a rakety

 s plochou dráhou letu NATO na jugoslávské vojenské cíle, se Jugoslávie ocitla ve
válečném

 stavu.Začal tak první vojenský úder v historii NATO proti evropské zemi bez mandátu
 Rady bezpečnosti OSN

Premiér Miloš Zeman na adresu bombardování na zasedání v Poslanecké sněmovně
 Parlamentu České republiky prohlásil: „Zklamu ty, kdo s krví podlitýma očima budou

jásat
 nad dopady bomb a raket. Protože ty bomby a rakety budou dopadat na lidi, budou

dopadat
 na náš spřátelený národ, a pokud už dochází k tomuto jevu, pak si musíme přát, aby to

byl
 prostředek a nikoli cíl.“ Dále uvedl: „Ozbrojený útok posiluje a nikoli oslabuje pozici

 autokrata Miloševiće. Vůči národu, který se postavil na naši stranu v roce 1938 i v roce
1968,

 a který nemůže za autokrata stojícího v jeho čele, jsme povinni postupovat tak,
abychom na

 jedné straně dodrželi všechny závazky našeho členství v NATO, a na druhé straně se
 nepasovali do role primitivních troglodytů, kteří se domnívají, že všechno vyřeší

bomby.“
 Místopředseda Poslanecké sněmovny Parlamentu České republiky Stanislav Gross

 k útokům NATO prohlásil: „Za stávajícího stavu informací, které mám k dispozici, bych
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s klidným svědomím nemohl hlasovat pro. Nemyslím si, že je důkazem zodpovědnosti
jásat
nad tím, že padají bomby.

Severočeský kandidát na místopředsedu ČSSD Jaroslav Foldyna řekl, že se velmi
stydí za to, že českým prezidentem je Václav Havel, který podpořil útok na Jugoslávii.
„Ztělesňoval pro mě to, co sám říkal – že pravda a láska zvítězí nad lží a nenávistí.
Dokázal
tím porazit bývalý režim a dneska tentýž Václav Havel chce druhému mému národu
naordinovat bombardování,“ řekl.

Nejvýznamnějším zastáncem vyslání českých vojáků do možné pozemní operace
v Kosovu byl prezident Václav Havel, který uvedl, že „vojenské jednotky ČR by se
bezpochyby zúčastnily případné pozemní operace NATO, pokud bude ČR k tomu
vyzvána.“
Prezident ČR reagoval na odmítnutí české vlády na vyslání vojáků do Kosova slovy: „Z
hlediska budoucnosti ČR považuji za nesmírně trapné a za velký krok k našemu
znevěrohodnění, když dříve, než je nějaká pozemní válka a než nás do ní spojenci
zvou,
vyhlašuje pro jistotu naše vláda, že se Češi žádných bojů nezúčastní.

A POZOR, Z USA JE TO SPRÁVNÉ, Z RUSKA ZLOČIN - ČTĚTE:

Javier Solana, který jako první oznámil
zahájení útoků proti Jugoslávii, zdůraznil, že cílem útoků není vést válku, ale
přinést mír. 

Vrchní velitel sil NATO v Evropě
generál Wesley Clark prohlásil: „Jsme schopni bombardovat Jugoslávii do úplné
likvidace. 

Dne 2. dubna 1999 útočila letadla NATO především na pevné cíle v Kosovu a jeho
okolí včetně infrastruktur. Zasažen byl dále dálniční a železniční most poblíž Niše,
rafinérie a
sklad pohonných hmot u Leskovce. Cílem útoků byla také Kosovská Mitrovica a
vesnice
Nogovac.V Bělehradě byly bombardovány budovy jugoslávského a srbského
ministerstva
vnitra nacházející se v centru města.

A v této atmosféře fanatismu a zla bez povolení OSN se vše dělo.

Absolutně proti zabíjení ze strany USA a NATO byl Václav Klaus

Absolutně pro zabíjení občanů Jugoslávie byl Václav Havel

Zvláště horlivými zastánci leteckých útoků
byli představitelé menších politických parlamentárních stran: Unie Svobody a
Křesťanské
demokratické unie – Československé strany lidové (KDU-ČSL). Nejvýznamnějším
stoupencem úderů byl prezident Václav Havel, který pro ně užil spojení „etické
bombardování“.
 Nesouhlasný postoj s leteckými údery
Postoj vládní ČSSD k útokům NATO nebyl jednotný. Oficiální stranické stanovisko
bylo totožné se stanoviskem vlády, která zásah přijala, i když nad ním vyjádřila lítost,
ale řada
vysokých činitelů ČSSD s bombardováním Jugoslávie nesouhlasila.
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